
استان فارس 
کازرون

گفتگوی اختصاصی طلوع با
خانواده زنده یاد نوید حدادی پور

اهدا کننده عضو

خانواده زنده یاد نوید حدادی پور اعضای بدن فرزند 18 ساله خود را اهدا 
کردند.

خبرنگار و عکاس/ داود کشاورز: بخشش در همه فرهنگ ها و ملت ها 
همیشه زیبا بوده و هست و یک نوع حس خوبی به انسان ها می دهد، ولی 
را  باشد  مغزی شده  از عزیزانت که دچار مرگ  یکی  بدن  اعضای  اگر 

بخواهی ببخشی باید بیش ازحد بزرگوار و بخشنده باشی.
اندازه می گیری  ایثار ماندگار را در برابر برخی کارها  وقتی ارزش این 
حالا تازه متوجه می شوی انسان هایی هستند که شاید نتوانند مثل ما لفظ قلم 

حرف بزنند و بنویسند؛ اما روحی به بزرگی آسمان دارند.
از فداکارترین انسان های این کره خاکی می نویسم از کسانی که زندگی 
پیش  همیشه  این گزارش  تهیه  از  پیش  است.  عادتشان  بخشیدن  امید  و 
خودم به موضوع اهدای عضو به عنوان یک سوژه خبری نگاه می کردیم؛ 

اما سختی گفت وگو با این افراد را امروز به خوبی فهمیدم.
وقتی برای تسلیت و گفت وگو جلوی در خانه جمشید حدادی پور رفتیم 
وقتی وارد حیاط خانه شدیم برقی از چشمان نگران پدر نوید مرا گرفت 

که همه سؤالات و چندوچون خبرنگاری از یادم رفت.
 بغض و سکوتی عجیبی بر جمع خانه حاکم شده بود که هیچ کدام جرئت 

سؤال پرسیدن از خانواده را نداشت، ترجیح می دادیم فقط شنونده باشیم.
نوید  از اشک می لرزید گفت:  پدر درحالی که چشم هایش پشت هاله ای 

فقط 18 سال و 9 ماه داشت وقتی سوار موتور شده بود تصادف کرد.
از جمشید حدادی پور پدر زنده یاد نوید انگیزه اهدای عضو پسرش را جویا 
شدیم که در پاسخ به خبرنگار طلوع با صدایی لرزان که گویی هنوز داغ 
دیگر  گفتن  پزشکان  وقتی  گفت:  می کند  سنگینی  سینه اش  بر  پسرش 
امیدی نیست چون مادر زنده یاد نوید قبلًا مشکل کلیه داشت و به شدت 
به کلیه اهدایی نیاز داشتیم یادم آمد در آن زمان حتی کرایه تاکسی هم 
و  رسید  ما  به  اهدایی  کلیه  هم وطنان  ایثار  و  خدا  لطف  به  ولی  نداشتم؛ 
همسرم نجات پیدا کرد و در آن لحظه از خدای خود خواستم که من باید 
چه کنم و ناخودآگاه به ذهنم رسید که خود را جای کسانی بگذارم که 
الان به اعضای پیوندی نیاز دارند پس بدون اینکه کسی حتی به من بگوید 

تصمیم گرفتم اعضای بدن پسرم را اهدا کنم.
نرگس خواهر خردسال زنده یاد نوید با چشمانی اشک بار و غم آلود گفت: 

نوید هر صبح برایمان صبحانه آماده و ما را راهی مدرسه می کرد.
مادر زنده یاد نوید با صدایی لرزان گفت: پسرم دوست داشت مداح شود 
و دوست داشت پیاده به کربلا برود و این توفیق نصیبش شد و الان با 
اهدا عضو احساس می کنیم نوید ما زنده است چون نویدبخش زندگی برای 

دیگران شد و قلبش هنوز می زند.
پدر زنده یاد نوید بابیان اینکه پسرم 20 بهمن امسال تصادف کرد، افزود: 
وی دیپلم داشت و برای ادامه تحصیل کار می کرد و در کمک خرج خانه 

یار ما و همه مدیریت خانواده دست خودش بود. 
وی در ادامه گفت: پسرم آدم خاکی و مؤدب بود و هیچ وقت از راهی 
که انتخاب کردم پشیمان نیستم و احساس می کنم هنوز زنده است و این 
باعث خوشبختی است که نجات بخش هم وطنان و جوانان هم سن خود شد.
خواستار  قائمیه  کازرون  جاده  وضعیت  از  گلایه  با  نوید  زنده یاد  پدر 
رسیدگی مسئولان به وضعیت این جاده شد و افزود: تنها در یک هفته 
گذشته ما شاهد چندین تصادف و مرگ در این جاده بودیم که امیدواریم 

مسئولان به وضعیت این جاده رسیدگی کنند.
در جاده  بهمن  تصادف صبح روز ۲۱  دنبال حادثه  به  طلوع  به گزارش 
کازرون قائمیه )تل کوهک( بعد از تلاش های بسیار پزشکان با کاهش 
حدادی پور  نوید  مغزی  مرگ  و  روبه رو  حادثه  مصدوم  هوشیاری  سطح 
فرزند جمشید جوان ۱۸ ساله اعلام شد و با امضای فرم اهدای عضو از سوی 
خانواده ایشان، اکنون اعضای بدن او موجب نجات جان بیماران شده است.

داراب
 رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت فارس 

تأکید کرد؛
توجه به امر برندسازی در داراب

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت فارس گفت: سرمایه گذاری های 
لازم در زمینه صنایع تبدیلی و تکمیلی با برنامه ریزی های لازم جهت ورود 

به بازارهای اقتصادی  بزرگ در قالب صادرات و توجه به امر برند سازی  
در شهرستان داراب اولویت دارد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان صنعت، معدن و 
تجارت استان فارس، علی همتی در شهرستان داراب و زرین دشت ضمن 
بازدید از تعدادی واحد صنعتی و تولیدی ازجمله اولین واحد صنعتی تبدیل 
فرماندار  نیز  و  شهرستان  دو  هر  همکاران  با  ادامه  در  لودر،  به  تراکتور 

زرین دشت دیدار و گفت وگو نمود.
ازلحاظ  داراب  شهرستان  ظرفیت  و  توانمندی ها  و  قابلیت ها  به  وی 
اقتصادی، صنعتی و کشاورزی اشاره کرد و گفت: پتانسیل های خوبی در 
منطقه در زمینه های مختلف صنعتی، معدنی و تجاری وجود دارد؛ لذا یکی 
از استراتژی های اصلی رونق اقتصادی و بهبود وضعیت معیشتی مردم در 
بسترسازی های  قابل قبول  و  پویا  اقتصادی  رشد  به یک  دستیابی  راستای 

لازم برای جذب سرمایه گذاری های داخلی و خارجی است .
همتی با اشاره به شعار ابلاغی سال 1396 مقام معظم رهبری در خصوص  
اقتصاد مقاومتی، تولید و اشتغال افزود:  ضرورت دارد با توجه به وضعیت 
استان  در  اخیر  و خشک سالی های  زیرزمینی  آب  محدود  منابع  کم آبی، 
و شهرستان داراب و نظر به توانمندی ها و موقعیت جغرافیایی و طبیعی 
این شهرستان که بزرگ ترین باغ گل دیم و ارگانیک جهان و همچنین  
کیفیت بالای محصولات کشاورزی و باغی و داروهای گیاهی که قابلیت 
مطرح شدن در بازار خارجی و داخلی را دارد، سرمایه گذاری های لازم در 
به  ورود  جهت  لازم  برنامه ریزی های  و  تکمیلی  و  تبدیلی  صنایع  زمینه 
امر برندسازی   به  اقتصادی  بزرگ در قالب صادرات و توجه  بازارهای 
انجام پذیرد. همتی به لزوم تأثیرگذاری سایر واحدهای تولیدی و صنعتی 
پیشرفت،  در  داراب  باغی  و  محصولات کشاورزی  فرآوری  راستای  در 
داشت :  اظهار  و  کرد  اشاره  منطقه   در  پویا   اقتصادی  تعالی  و  رشد 
ساماندهی سرمایه های خرد و کوچک و تو جه به اشتغال، سرمایه گذاری 
و کارآفرینی و ایجاد توسعه آن گام مثبتی در ایجاد فضای مناسب جهت 
در  توسعه  و  ساختاری  تعادل  بیکاری،  نرخ  کاهش  ملی،  منابع  افزایش 

شهرستان ها و روستاها خواهد بود. 
دکتر همتی در خصوص شهرستان داراب افزود: درحال حاضر شهرستان 
  726 بالغ بر  سرمایه ای  با  تولیدی  فعال صنعتی،  واحد   72 تعداد  با  داراب 
میلیارد ریال و اشتغال مستقیم 987 نفر که محصولات کانی غیرفلزی با 
37  فقره، با سرمایه گذاری 615  میلیارد ریال اشتغال 662 نفر بیشترین و  
نیز  محصولات غذایی و آشامیدنی ها ، محصولات ازلاستیک و پلاستیک، 
شیمیایی،  موادومحصولات  ساخت  پوشاک،  فابریکی،  فلزی  محصولات 
و  ماشین آلات  تجهیزات،  و  ماشین آلات  ساخت  منسوجات،  ساخت 
فلزات  ساخت  نفت،  از  حاصل  فراورده های  و  کک  برقی،  دستگاه های 

اساسی، بازیافت در رده های بعدی در  عرصه تولید گام برمی دارد.

لارستان
 با حضور دستیار رئیس جمهور در امور 

حقوق شهروندی؛
نخستین جشنواره فرهنگی هنری فرهنگ 

شهروندی در لارستان به کار خود پایان داد

اختتامیه نخستین جشنواره فرهنگی هنری دانش آموزی فرهنگ شهروندی 
امور حقوق شهروندی، فرماندار  با حضور دستیار ویژه رئیس جمهور در 
ویژه لارستان، رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس، شهردار و اعضای شورای 
اسلامی شهر، مسئولین، دانش آموزان و قشرهای مختلف مردم در لارستان 

برگزار شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری لارستان، در 
این مراسم جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان خطاب به 
دستیار ویژه رئیس جمهور در امور حقوق شهروندی اظهار داشت: بسیاری 
شده  ایجاد  خیرین  و  مردم  توسط  لارستان  شهرستان  زیرساخت های  از 
است. وی ادامه داد: لارستان ازجمله شهرستان هایی است که از منابع نفت 
و گاز برخوردار نیست و حتی ناملایمات شدید جوی و آب و هوایی را 
نیکوکاری که در دل  و  نیک اندیش  مردان  به همت  اما  تحمل می کند، 
خود جای داده است ازجمله شهرستان هایی است که ارزآوری زیادی را 
برای کشور داشته است و اکثر اقدامات و زیرساخت هایی که ایجادشده 
است برخورداری از آن فرهنگ بالا و غنای فرهنگی و پشتکار بالایی 
که مردم این منطقه دارند، است. حسنی تصریح کرد: غنای فرهنگی مردم 
و خیرین لارستانی به مراتب از غنای اقتصادی آن ها بالاتر است و شاید 
آن غنای فرهنگی مبتنی بر ارزش های انسانی و اسلامی بوده است، والا 
فرهنگی  غنای  اما  هستند؛  کشور  نقاط  اقصی  در  زیادی  سرمایه گذاران 
مردم لارستان، این خودکفایی را در همه عرصه ها برای کشور به ارمغان 
پروژه های  از  گزارشی  ارائه  ضمن  لارستان  ویژه  است.فرماندار  آورده 
افتتاح شده در منطقه لارستان اظهار کرد: طرح هایی که در دهه فجر امسال 

در لارستان افتتاح شد، با مشارکت دولت و خیرین انجام  گرفته است.
معاون استاندار فارس تأکید کرد: در کنار افتتاح پروژه ها در دهه فجر، 

بیش از 900 برنامه فرهنگی هم در کل شهرستان اجرا گردیده است.
اجرای  از  این جشنواره  برگزارکنندگان  ستودن  خاتمه ضمن  در  حسنی 

طرح آموزشی فرهنگ شهروندی در لارستان ابراز خرسندی نمود.
نیز  شهروندی  حقوق  امور  در  رئیس جمهور  ویژه  دستیار  امین زاده  الهام 
بنده  کرد:  اظهار  جشنواره  برگزارکنندگان  ستودن  ضمن  سخنانی  در 
اما  دیده ام؛  متنوعی  همایش های  و  سفرکرده ام  مختلفی  استان های  به 
جشنواره ای به این جامعی و کاملی جایی ندیده ام. همه چیز در سطح عالی 
و حرفه ای است از تیزرها و کلیپ ها تا سرود و تمام مقدماتی که برای 

برگزاری جشنواره انجام  شده است.
فرهنگ  ملی  همایش  به  همایش  این  که  می کنم  پیشنهاد  افزود:  وی 

شهروندی تبدیل و به صورت سالانه در تمام کشور برگزار شود.
دل  در  کرد:  خاطرنشان  شهروندی  حقوق  امور  در  رئیس جمهور  دستیار 
فرهنگ شهروندی هم حقوق وجود دارد و هم مسئولیت؛ به عنوان نمونه 

هیچ کس نمی تواند بگوید من حق آزادی دارم اما در یک اتوبان به صورت 
خلاف رانندگی کند.

استقلال، آزادی و  انقلاب،  در  ما  مهم ترین شعار  امین زاده تصریح کرد: 
جمهوری اسلامی بود که این خود نوعی حقوق شهروندی به شمار می آید.
عضو هیئت علمی دانشگاه تهران خاطر نشان کرد: طرح فرهنگ شهروندی 
کار خود را آغاز کرده تا حقوق اجتماعی مردم را مدنظر قرار دهد و به 
خواسته هایشان رسیدگی شود؛ اما این موضوع تنها حقوق نیست بلکه در 
دل خود مسئولیت نیز دارد که ازجمله آن می توان به همدلی و همکاری 
با مسئولان، احترام به حریم یکدیگر، احترام به قوانین انضباطی و مقررات 
متعلق  شهروندی  حقوق  گفت:  وی  کرد.  اشاره  رانندگی  و  راهنمایی 
اجرای آن کند؛  به  ملزم  را  باید خود  دولتی  هر  و  دولت هاست  به همه 

به عبارت دیگر حق الناس را رعایت کند و افراط نداشته باشد.
جمشید جعفر پور رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس نیز با تأکید بر اینکه 
برگزاری چنین جشنواره ای کار بسیار بزرگی است گفت: این جشنواره 
در حد برنامه هایی است که در تهران برگزار می شود و هرچند که منطقه 
لارستان ازنظر بارندگی و شرایط آب و هوایی وضعیت خوبی ندارد؛ اما 
نیروی انسانی جوان، بااستعداد و فاخری دارد که باید قدر آن ها را بدانیم.

عبدالله محبی رئیس شورای اسلامی شهر لار نیز با تأکید بر اینکه آموزش 
حرف اول را در هر زمینه ای می زند اظهار کرد: آموزش را باید از مدارس، 
دانشگاه ها و مساجد شروع کنیم تا در کنار آن، احترام به یکدیگر، در کنار 

هم بودن و درست عمل کردن را در قالب فرهنگ شهروندی بیاموزیم.
اجتماعی شهرداری لار  فرهنگی و  معاون  محسن زارع مدیر جشنواره و 
برگزاری  مدارس،  در  آموزش  آرمان شهر،  طرح  تدوین  از  گزارشی  نیز 
فرهنگ  زیرشاخه  موضوعات  با  هنری  فرهنگی  آموزشی  کارگاه های 
شهروندی با مشارکت کارشناسان ادارات و ارگان های مختلف شهرستان 

ارائه نمود.

استان بوشهر
سرمایه گذاری 500 میلیارد تومانی 

برای آب رسانی جم و سد باغان

مدیرعامل شرکت آب منطقه بوشهر گفت: درمجموع 500 میلیارد تومان 
برای 2 پروژه بزرگ آب رسانی جم و سد باغان هزینه می شود.

شاهپور رجایی در گفت وگو با ایرنا افزود: طبق برنامه ریزی ها تا امروز 
باید آب پروژه شیرین سازی آب دریا به جم می رسید که به دلیل مشکل 

در تأمین اعتبار این پروژه با تأخیر مواجه شده است.
طریق  از  لازم  97، آب شرب  سال  پایان  تا  داریم  انتظار  داد:  ادامه  وی 

آب شیرین کن به جم برسد.
رجایی اظهار داشت: 50 هزار نفر در شهرستان جم با تنش آبی ازلحاظ 
کیفی و کمی دست وپنجه نرم می کنند که 20 هزار نفر در شهر جم )به جز 
شهرک های نفت( و 30 هزار نفر هم در روستاها با این وضعیت مواجه 
هستند. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای بوشهر با اشاره به اینکه سد باغان 
اکنون 17 درصد پیشرفت فیزیکی دارد گفت: کل آب قابل برداشت و 
برنامه ریزی سد باغان 16 میلیون مترمکعب است که مابقی آن تبخیر یا در 
زمین نفوذ می کند و یا به دلیل رسوبات سالیانه سد غیرقابل استفاده است.
 6 باغان  سد  قابل برداشت  آب  مترمکعب  میلیون   16 از  کرد:  بیان  وی 
مصرف  برای  نیز  مترمکعب  میلیون   2 و  شرب  برای  مترمکعب  میلیون 

بخش صنعت پیش بینی شده است.

استان خوزستان 
رئیس شورای اسلامی بندر ماهشهر تأکید کرد؛

لزوم تأمین روشنایی جاده های منتهی 
به ورودی های بندر ماهشهر

ما،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  ماهشهر  بندر  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شهر  امنیت  برقراری  شرایط  از  یکی  را  ورودی ها  روشنایی های  تأمین 
شمار  به  شهر  پیشانی  به عنوان  ورودی ها  افزود:  و  برشمرد  شهروندان  و 

می روند و چهره ای از شهر را به نمایش می گذارند.
خبرنگار و عکاس/ ناصر حکیمی: ناصر فیصلی زاده گفت: طبق تعریف 
رایج و متداول، مبادی ورودی به عنوان یکی از مهم ترین اجزای ساختار 
اصلی  مشخصات  از  یکی  افزود:  وی  می روند.  شمار  به  شهری  فضای  و 
این مبادی زیبایی آن هاست، زیرا در نگاه اول، آن ها معرف کلیت یک 
شهر از جهت بهداشت، هماهنگی و زیبایی هستند. رئیس شورای اسلامی 
شهر بندر ماهشهر افزود: از دوره چهارم شورای اسلامی شهر و از زمان 
مکاتبات  تاکنون  شهرستان  شورای  ریاست  به عنوان  این جانب  مسئولیت 
با ادارات مختلف و ذی صلاح همچنین نمایندگان مجلس شورای  زیادی 
اسلامی در دوره قبل و حاضر و فرمانداری شهرستان شده لکن تاکنون 
هیچ گونه اقدامی در تأمین روشنایی ورودی های شهر به عمل نیامده است.
دارا  با  امام  بندر  سمت  از  ماهشهر  بندر  ورودی  چرا  اینکه  نقد  با  وی 

بودن ده ها مجتمع پتروشیمی، کشتیرانی و دریانوردی، ره آهن سراسری 
ادارات  افزود: متأسفانه  باشد  تاریکی مطلق  این گونه در  باید  و فرودگاه 
اداره  گردن  بر  را  مسئولیت  هریک  روشنایی  مشکل  رفع  بجای  مسئول 
اینکه  بابیان  ماهشهر  بندر  اسلامی شهر  دیگری می اندازد. رئیس شورای 
حفظ جان شهروندان باید برای ما اهمیتی زیادی داشته باشد به تصادفات 
تردد  افزود:  و  اشاره کرد  شهر  مرکز  به  مدنی  مسیر شهرک  در  مکرر 
حاشیه  در  وجود شهرک صنعتی  شهر،  مرکز  به  مدنی  شهرک  ساکنین 
جاده حدفاصل شهرک مدنی تا مرکز شهر، به دلیل نبود روشنایی لازم 
در این مسیر یکی از عوامل خطرآفرین برای شهروندان به شمار می رود.

فیصلی زاده به اعتراضات شهروندان محترم اشاره کرد و افزود: مردم در 
خصوص عدم روشنایی ورودی های این شهر بسیار گله مند هستند و حقیقتاً 
از اقدامات مسئولین در این رابطه قطع امید کرده اند. وی بیان کرد: اگرچه 
صورت  جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری  سازمان  سوی  از  خوبی  اقدامات 
گرفته، اما شواهد مبین آن است که عدم روشنایی ورودی های شهر چه از 
سمت امیدیه، چه از سمت بندر امام)ره( و چه از سمت هندیجان یکی از 

عوامل خطرساز و به وجود آورنده تصادفات جاده ای است.
رئیس شورای اسلامی شهر بندر ماهشهر ابراز امیدواری کرد: در آستانه 
سال نو و ورود میهمانان نوروزی، سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای 
و همچنین سایر اداراتی که مسئولیتی در این رابطه دارند به تعهدات خود 

مبنی بر تأمین روشنایی ورودی های شهر بندر ماهشهر عمل نماید.
بندر  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  آمادگی  پایان  در  زاده  فیصلی 

ماهشهر را به منظور کمک به رفع این معضل اساسی شهر یادآور شد.

استان هرمزگان 
استاندار هرمزگان:

پل خلیج فارس مشکلات زیست محیطی 
برای جنگل های حرا ایجاد می کند

استاندار هرمزگان گفت: اجرای پل خلیج فارس مشکلات زیست محیطی 
ایجاد می کند و جنگل های حرّای قشم را تحت تأثیر قرار می دهد.

به گزارش ایرنا، فریدون همتی در جمع خبرنگاران افزود: گل ولایی که 
به همراه مد دریا وارد جنگل حرا می شود در هنگام جذر از جنگل خارج 
باقی  پل  پشت  این گل ولای  اجرا شود  خلیج فارس  پل  اگر  اما  می شود، 

می ماند و در درازمدت برای جنگل های حرّا مشکل ایجاد می کند.
طرح جامع شبکه ارتباطی خلیج فارس به طول 2 هزار و 200 متر مشتمل 
بر پل، راه آهن، اتوبان و اسکله در صورت تکمیل جزیره قشم را از بندر 

لافت به بندر پهل در سرزمین اصلی متصل خواهد کرد.
استاندار هرمزگان ادامه داد: البته احداث پل خلیج فارس نقاط مثبت و منفی 
مختلفی دارد که درحال بررسی برای تعیین تکلیف آن جهت اجرا و یا 

جایگزینی با راه های دیگر ازجمله تونل زیرزمینی است.
همتی تصریح کرد: به نظر می رسد حفظ وضع موجود برای زیبایی جزیره 
قشم بهتر است و باید برای رفت وآمد خودروها، راه حل های دیگری را 

مانند افزایش نقاط تردد پیدا کرد. 
وی افزود: به همین منظور برای سال جدید تمهیداتی برای افزودن تردد 
ترافیک  تا  اتخاذ می شود  بندرعباس  باهنر  اسکله شهید  از طریق  خودرو 
در 2 نقطه توزیع شود. استاندار هرمزگان ادامه داد: با توجه به نزدیکی 
فرمانداری  به  قشم،  جزیره  به  داخلی  گردشگران  افزایش  و  جدید  سال 
شهرستان های خمیر و قشم و نیز سازمان منطقه آزاد قشم ابلاغ شد تا برای 

فراهم کردن رفاه بیشتر مردم تدابیری بیندیشند. 
وی گفت: البته بخشی از مسائل به شرایط دریا مربوط می شود و در جزر و 
مد محدودیت هایی برای تردد به وجود می آید که مسافران و گردشگران 
باید با صبر بیشتر با مسئولان همکاری کنند، بااین وجود باید برای رفاه 

حال مسافران امکاناتی در بندرهای لافت و پهل ایجاد شود.
همتی گفت: تقاضای مردمی برای الحاق هرمز به بندرعباس وجود دارد اما 
هنوز در عمل اقدامی صورت نگرفته است، بااین حال باید به دنبال تحقق 

خواسته های مردم بود. 
شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هرمز، هنگام و لارک با حدود 150 

هزار نفر جمعیت در جنوب استان هرمزگان واقع است.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
کلنگ زنی پایگاه امداد جاده ای 

دهستان دشتروم
دشتروم  دهستان  حسین آباد  روستای  جاده ای  اورژانس  پایگاه 
جهت  استان  فتح  سپاه  سازندگی  بسیج  مشارکت  با  بویراحمد  شهرستان 

بهره برداری های لازم کلنگ زنی شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری بویراحمد، 
پروژه های  اجرای  گفت:  آیین  این  در  بویراحمد  شهرستان  فرماندار 

مشارکتی به افتتاح و بهره وری بهتر از پروژه ها منجر می شود.
شاهرخ کناری افزود: دهستان دشتروم در حوزه توسعه ای دچار مشکات 

زیرساختی است که باید نسبت به رفع آن ها اقدام شود.
کناری پروژه پایگاه جاده ای در دهستان دشتروم را از نیازهای این منطقه 
دانست و بیان کرد: این منطقه به دلیل تردد بالا نیاز به زیرساخت های 
مختلف دارد. وی به اجرای چندین پروژه مشارکتی با بسیج سازندگی سپاه 
فتح اشاره کرد و ابراز داشت: پروژه هایی مانند آسفالت شهر مادوان با 
مشارکت ۵۰ درصدی بسیج سازندگی سپاه فتح و فرمانداری نیز عملیاتی 
می شود. کناری افزود: احداث خانه عالم و مرکز جامع سلامت مادوان نیز 

هدف گذاری شده است.
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صفحه رئیس علوم پزشکی جهرم اعلام کرد:
انتخاب ۳ دانشجوی علوم پزشکی جهرم به عنوان پژوهشگران برتر کشوری

رئیس دانشگاه علوم پزشکی جهرم گفت: مدیریت کمیته کشوری تحقیقات دانشجویی وزارت بهداشت سه دانشجوی دانشگاه علوم پزشکی 
جهرم را به عنوان پژوهشگران برتر کشوری انتخاب کرد. محمد رحمانیان در گفت وگو با خبرنگار مهر گفت: از سوی مدیریت کمیته کشوری 
تحقیقات دانشجویی معاونت تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت سه دانشجو از دانشگاه علوم پزشکی جهرم به عنوان پژوهشگران برتر کشوری 
انتخاب شدند. وی افزود: یوسف حسینی دانشجوی رشته علوم آزمایشگاهی، محمد دلائی میلان و مهران فرزانه از دانشجویان رشته پرستاری 
به عنوان پژوهشگران برتر کشوری در سال ۹۶ انتخاب شدند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی جهرم بیان کرد: ملاک های انتخاب پژوهشگر برتر 
شامل ارائه فعالیت های تحقیقاتی، ارسال مقاله و نمایه در نشریه های مختلف علمی و حضور در سایر کنگره ها است. رحمانیان عنوان کرد: این 

دانشجویان با توجه به کسب عنوان پژوهشگر برتر کشوری و معدل بالا به عنوان استعدادهای درخشان دانشگاه انتخاب شدند.


